
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 17.04.2018  
 
Rita Jordal /LO sette fram følgjande oversendingsforslag til Fylkesrådmannen: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda kan ikke se at saken svarer ut spørsmålet i saken. 
Yrkesopplæringsnemnda mener at det må gjøres en vurdering basert på hvor mange av 
yrkesfagelevene som fullfører Vg2 finner vi igjen i lære året etter. 
Deretter må det gjøres en konkret vurdering på den enkelte skole som har Vg3 studieforberedene 
tilbud, sett i lys av de yrkesfaglige tilbud skolen har, og om det fins rimelig tilgang til læreplass 
innenfor samme tilbud. 
I tillegg skal det følge saken hvilke klasser som er opprettet og eventuelt nedlagt på fullmakten som 
administrasjonen har.» 

 
Røysting 
 
Jordal sitt oversendingsforslag vart samrøystes vedteke oversendt Fylkesrådmannen. 
 


